

AGREEMENT FOR ACADEMIC COOPERATION BETWEEN
DEPARTMENT OF MATHEMATICS, PRINCETON UNIVERSITY, PRINCETON

AND
INSTITUTE OF MATHEMATICS, ACADEMIA SINICA, TAIPEI

The Department of Mathematics, Princeton University, Princeton, represented by its Chair, and Institute of Mathematics, Academia Sinica, Taipei, represented by its Director, recognizing the benefits accruing to their respective institutes from the establishment of strong international links, conclude this Agreement.

1. The purpose of the Agreement is to develop academic and educational collaboration and promote friendly relations between two parties.
2. Both parties undertake to promote and develop cooperation in the following ways on the basis of broad equality and reciprocity:
 - a. Exchange and visits of academic staff and students.
 - b. Exchange of academic materials and publications.
 - c. Research workshops on topics of current and mutual interest.
 - d. Other academic activities to which both parties agree.
3. In order to give effect to these forms of cooperation, representatives of both parties will be encouraged to consult with each other and to develop specific plans for collaboration in any or all of the ways mentioned in Article 2.
4. It is understood that the implementation of any form of cooperation stated in Article 2 shall depend upon the availability of necessary resources and fiscal support at the institute concerned.
5. The Agreement shall become effective on the day of signature by representatives of the two parties. It shall be valid for a period of five years and renewable for a further period of five years unless either party of the Agreement express its wish to the contrary six months before the end of the period.
6. Either party can terminate the Agreement after giving notice of six months.

Date:

Date:

Professor Sun-Yung Alice Chang
Chair, Department of Mathematics
Princeton University

Professor Tai-Ping Liu
Director, Institute of Mathematics
Academia Sinica

中央研究院數學研究所 98 年第 5 次所務會議紀錄

時間：98 年 10 月 29 日(星期四) 上午 10 時至 11 時 30 分

地點：會議室

主席：劉太平 記 錄：郭玫玲

出席人員：	劉太平	周文賢	李國偉	黃啟瑞	姜祖恕	杜寶生
	鄭日新	葉永南	李志豪	許健明	黃振芳	黃一樵
	王姿月	程舜仁	李宣北	張清輝	林正洪	謝 仲
	梁惠禎	吳德琪	陳怡全			

出國人員：余家富

請假人員：周雲雄 許順吉 康素珍 謝春忠

報告事項：

- 一、本所截至 98 年 9 月經費使用情形。
- 二、2009 年學術評鑑報告中所提建議改善事項，經資深委員會討論後提出下列兩項回應：

- 1、加強與各大學學術合作關係。
- 2、設立「數學所研究學者 Institute of Mathematics Research Scholar」，提供傑出年輕博士較長期的優良研究環境，聘期為 4~5 年，申請資格以畢業 3 年內者為準，由新聘案聘審小組提出，送所務會議議決。
- 三、郭玫玲女士自 98 年 10 月 5 日起陞任簡任編審職務。
- 四、天文數學館施工及搬遷進度說明：10 月 28 日已順利完成二次施工招標作業，得標廠商將於大樓取得使用執照後立即開始施工（工期 21 天）。

討論事項：

- 一、與 Princeton 大學數學系學術交流合作案。

決議：討論通過，依本院「學術交流及合作協定作業要點」之規定將學術交流協議草案送本院學術交流及合作委員會進行審查。

- 二、林玉端女士研究助技師續聘案。

決議：通過續聘（投票人數 21 人，贊成 21 票，反對 0 票，棄權 0 票）。

- 三、擬聘陳恕行教授為「特聘講座」審議案。

說明：依「本院延聘國外顧問、專家及學者作業注意事項」第八條之規定：...各所（處）、研究中心及總辦事處初聘、續聘各級專家、學者，其聘期及支給工作報酬金額，應經該所（處）務會議、研究中心業務會議初核，...；連同擬聘人員學歷證明文件（影本）、學術研究具體成就資料或其他有利於審查之文件，於起聘日二個月前報院提交本院審核